
Interpellation till KSO

Virkesvagnarna på bangården i Hyltebruk

Sedan en längre tid har gula virkesvagnar i stor mängd parkerats på bangården i 
Hyltebruk. Jag är väl medveten att frågan hanteras av järnvägen men jag anser 

att det är i kommunens intresse av att centralorten ter sig tilltalande och 

vagnarna bidrar inte till ett gott helhetsintryck

Jag undrar om KSO har några planer att ta kontakt med Banverket och 

undersöka möjligheten av att vagnarna i fråga parkeras någon annanstans?

Bo Gunnar Åkesson, Moderaterna


